
Dorpsraad 07/11/2023 
 

Aanwezig 
Chris De Beer, André Daelmaen, Eric Laurijs, Kevin Roets, Leo Vermeer, Rob Mulder, Stefan Van 

Waes, Marleen Lammers 

 

Vragenhalfuurtje 
Rob Mulder: eerste maal op dorpsraad. Wil graag hoge snelheid op graafjansdijk B aankaarten. 

Antwoord: er ligt een snelheidsremmer op de A‐kant (heel dikke), vraag werd ook gesteld voor B‐

kant. Zou geen probleem mogen zijn, nu wordt gekeken of een ‘dunnere’ kan. 

Stefan Van Waes: boert aan de Kreek en wil komen luisteren in functie van het wandelpad alsook 

over vrachtvervoer dijk.  

Wandelpad in slechte staat. Door omvallen boom moeten wandelaars deel over land wat problemen 

gaat geven als land wordt ingezaaid. Wil graag visie dorpsraad horen 

Antwoord: er is een voorstel voor rondje Kreek richting gemeente. Voorstander behoud van zoveel 

mogelijk groen dus behoud bomen. Indien bomen weg moeten voor behoud pad, dan is dit ok voor 

dorpsraad maar we willen graag expertise inroepen om die beoordeling te doen. 

Leo Vermeer: voetpad tussen brandweer en bruggetje Molenstraat slechte staat + greppels na bord 

gemeente  richting bebouwde kom wordt niet onderhouden. Ze komen met de bosmaaier maar dat 

is daar niet voor voldoende. 

Antwoord: zal nagevraagd worden bij de groenuitvoering waarom dit niet wordt opgenomen.  

Kevin Roets: beheerder dierenweide. Veel vandalisme aan dierenweide laatste tijd. Fiets aangetast, 

vuurwerk afgestoken en is bang dat het op bepaald moment gaat escaleren naar de dieren. Dieren 

steeds heel angstig na zo’n voorvallen. 

Daarnaast wordt ook dringend gezocht naar bijkomende vrijwilligers, Kevin staat er al jaren alleen 

voor wat zwaar weegt. Taak is water geven, eten geven en kijken of dieren ok zijn (1x dag in winter, 

in zomer tot 3x dag).  

Belangrijk is dat vrijwilliger zélf aangeeft dat welke dagen hij komt, Kevin zelf is geen ‘baas’.  

Vraag voor wildcamera’s (2 stuks). Kan mogelijks met opbrengst deels van burendag (€ 316). Indien 

dit niet kan met het budget groter bad voor o.a. eenden en emoe’s. 

Antwoord: er zal overleg plaatsvinden tussen Kevin en gemeente om te kijken wie overlast geeft en 

of jeugdpreventiewerker rol kan spelen. 

Wat betreft vrijwilligers zal gekeken worden voor oproep te lanceren, evt. via Hoplr. 

Marleen Lammers: had vraag rond omgevallen boom rond Kreek. Vorig jaar gezegd dat er gewacht 

moest worden tot gewas er af is maar dat is nu zo maar nog geen actie... 

Daarnaast ook melding dat bosje achter Schuttersweide moeilijk begaanbaar is, makkelijk op te 

lossen met houtsnippers ofzo. Vraag of dit kan geescaleerd worden. 

Wandelpad rond kanaal ook heel vuil. Geen vuilbak op einde van kanaal, dit zou misschien al 



oplossing zijn. 

Dijken kassen niet meer onderhouden, voordien steeds wel.  

Ivm baldadigheden aan dierenweide: kan buurtpreventieapp terug geactiveerd worden. 

Antwoord: Zeedijk Rijkswaterstaat, vraag zal daar worden neergelegd.  

Mr. Lammers: wou nog even toelichten (nav vorig overleg) dat hij geen probleem heeft tegen de 

klokken, dat hij vooral wou weten waarom ze zo (onregelmatig) luiden. 

Andre Daelman: Wat is stand van zaken van school. 

Antwoord: als alles goed gaat, wordt in januari naar aannemer gezocht. Binnenkort ook nieuwsbrief. 

Elk voorstel is besproken met de school, zij zijn zelf akkoord gegaan met dit voorstel. 

Chris De Beer: parkeerbeleid Singel + kwaliteitsniveau groenonderhoud + keuze voor park na bouw 

IKC op terrein kinderopvang. 

Antwoord: Alle info rond Kreek is terug te vinden op www.terneuzen.nl/dekreeke. 

 

Goedkeuren vorig verslag 
Verslag wordt goedgekeurd.  

Opvolging: 

‐ Bordje hondenpoep mogelijk aan fitnesstoestellen?  

Nagevraagd maar wordt niet aangeraden omdat het eigenlijk sowieso niet de bedoeling is 

dat hondenpoep wordt achtergelaten. 

‐ Slechte bewegwijzering werken Graafjansdijk werd gemeld door Laszlo aan de bevoegde 

diensten. 

Rondje Kreek 
Statusupdate door Nancy en Sjoerd, 3e maand bezig als adviseur leefomgeving (beleidsmatige 

functie die te maken heeft met groen). 

Wensen van dorpsraad doorgenomen tussen Sjoerd en Nancy. Zullen bekijken welke zaken mogelijk 

zijn. Intussen personeelsgroep terug volledig, ook waterbeheerder terug aan boord. 

Reeds overleg gepleegd. Boom nog niet weg want geen toestemming om over land te gaan. 

Toestemming wordt maar gegeven indien alle bomen worden weggehaald. Andere opties bekeken: 

‐ Boom laten liggen en pad herstellen (meest reeële optie en vervult zo functie voor 

ecosysteem). Voldoende ruimte om pad voor nu te herstellen zonder over het land van de 

boer te gaan. Pad terug met schelpen toedekken zodat het beter begaanbaar is, offertes 

worden opgevraagd nu. 

Bomen mogen ook niet zomaar weggehaald worden indien gezond. 

‐ Wegtrekken met lier, weinig realistisch. 

Voorstel rondje Kreek wordt besproken: 

‐ Wie is verantwoordelijk rond onderhoud aan steigers? Visclub is voor steigers 

verantwoordelijk maar wat errond? 



‐ Betere toplaag moet bekeken worden met waterschap 

‐ Bomenrij besproken in vragenuurtje 

‐ Steiger naast brugje Molenstraat 

Gemeente gaat nu alles onderzoeken en met andere partijen rond tafel gaan zitten om te kijken naar 

de haalbaarheid (niet alles is immers gemeentegrond...). Plan is heel waardevol en zorgt dat er een 

visie is en niet ad hoc voorstellen. 

Feedback workshops kernradenbijeenkomst 
Fabrice ging naar wonen: veel vraag rond aangepaste woningen voor ouderen. Er moet bijgebouwd 

worden want objectief moet bereikt worden. Om te weten welke nood nodig is, worden enquêtes 

gedaan. Afnemen van enquête en verwerking, zou dit jaar nog kunnen gebeuren. Tot nu toe nog 

geen reactie evenwel. 

Onderwerp voor dorpsvergadering om mening dorp goed te capteren? Best al starten met jaarlijks 

overleg Woongoed terug in gang te steken.  

Vanuit gemeente brief sturen naar alle 60+ voor bevraging te doen?  

Derek‐Jan had reeds doorgegeven dat hij naar de participatiegroep ging. Daar kreeg hij idee van 

kinderdorpsraad, zeker verder te bekijken! 

Er komt nog een evaluatieformulier. 

Overlast dierenweide 
Besproken tijdens vragenhalfuurtje 

Nancy vraagt na of er nog een actieve buurtpreventie‐app is. Indien wel, kan dit eens opgenomen 

worden met beheerder om hierrond een bericht te plaatsen. 

Werken Graafjansdijk 
Afhankelijk van weer, streven om het tegen 16/11 af te hebben. Verlengd indien het slecht weer 

aanhoudt. 

Schouw 
Nancy stuurt lijstje schouw 19/09/2023 nog door 

‐ Losse paal aan kreek => wordt nog aangepakt 

‐ Start wandelpad niet goed aangegeven => bord geplaatst intussen 

‐ Overvolle afvalbak achter school => extra onder aandacht gebracht  

‐ Naast basisschool paal zonder bord => geplaatst intussen 

‐ Omgedraaide klinkers in Singel => blijven liggen 

‐ Berg grond aan begin Molenstraat => ligt op grond van gemeente, zal worden opgeruimd 

‐ Omhoogwippende klinkers op hoek Graafjansdijk B => is in orde 

‐ Stuk groen in Spoorstraat op klinkers => opgeruimd. Ideeën voor invulling van dit stuk? 

o Eerste idee: bloembak met bank rond  

‐ Uitgebrand huis en los raam => toezichthouder Vergunning en handhaving over gesproken 

voor bouwkundig rapport => geen update tot nu 

‐ Scheve boombeschermers in Bernardstraat => zijn rechtgezet met kraan 



‐ Speeltoestel Schuttersweide => er wordt onderzocht samen met de school wat de kinderen 

willen. Waar spelen ze, waar hebben ze behoefte aan? 

Eénrichtingsverkeer Singel maakt onderdeel uit van plan school en maakt deel uit van onderzoek. 

Actiepuntenlijst 
Wordt overlopen en geactualiseerd 

Vragenronde 
Walter: luchtkwaliteitmeting door Loek De Beir maar wil resultaten niet kenbaar maken omdat hij uit 

eigen zak heeft betaald... 

Fred: al meer geweten over kabel Delta? 

=> Op site normaliter terug te vinden 

Fred: stand van zaken coronaboom? 

=> in december normaliter, ook aan buurtsuper/viswinkel 

Fred: pad Concordia idd in slechte staat  

=> wordt opgevolgd met staatsbosbeheer 

Nancy: sleeping police => voorstel om lagere te leggen aan de B‐kant 

Nancy: zal foto’s van resterende kunstwerken in whatsapp groep zetten 

Fabrice: data 2024 => nog steeds dinsdag? Ja 

 

 

 


